
Hej! 
 

En liten presentation av mig ☺️ 
 
Jessica Franzén, bor utanför Vadstena med John och våra hundar,  
tre jack russell terrierpojkar och två eng springer spanielpojkar. 
Jag har haft hund hela mitt liv så hundar är en stor del i mitt liv.  
Jag tränar jakt, viltspår, lydnad, och ställer ut en del. 
 
Jag är jägare sen typ 28 år tillbaka. Ska utbilda mig till Viltspårsdomare är 
tanken.  
All träning/utbildning med hund är av intresse. 
Är ganska nyutbildad ringsekreterare. 
 
Skaffade ett kennelnamn för några år sedan. Men just nu har jag enbart pojkar 
så det är lite svårt just att ta någon valpkull. Men önskan finns i framtiden. 
 
 
 
Mvh 
Jessica Franzén 
 


